
 

 

 
 
 
 

 
 
Vergadering Openbare vergadering Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Gelderland-Zuid 

Datum/tijd 4 juli 2024, 9:30 – 10:45 uur 

Locatie Raadzaal Nijnegen 

Genodigden Leden Algemeen Bestuur VRGZ 

Afwezig Afwezig: bgm. Van Maaren, Astrid van de Klift, Moniek Pieters 

Status verslag Concept 

 
 
        Verslag 

   
   
1 Opening 

De voorzitter Dhr. Bruls opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom in het bijzonder 
Antoine Walraven als nieuwe burgemeester van Maasdriel. 
 

 

 Mededelingen 
Dhr. Van Dalen geeft aan dat de VRGZ in navolging van landelijke richtlijnen gebruik gaat 
maken van groene auto’s. 
 
Mevrouw Bergman is portefeuillehouder Meldkamer en geeft aan dat de governance bij de 
witte kolom (ambulance) van de meldkamer complex is en moeizaam loopt. De grootte van de 
te bedienen regio en de hoeveelheid partijen maakt de samenwerking lastig. De oorzaak ligt 
niet bij Gelderland-Zuid, maar dit heeft wel een weerslag op de samenwerking. De particuliere 
aanbieder van ambulancezorg in de samenwerking maakt eigen keuzen die een negatief effect 
hebben op de bezetting van de meldkamer. Er is twee keer per jaar afstemmingsoverleg in het 
MKON met bestuurlijk portefeuillehouders, deze hebben hierover reeds een stevig gesprek 
gevoerd. Dit heeft nog niet tot voldoende resultaat geleid. Samen met de directie zal Mw. 
Bergman dit blijven monitoren en oppakken. 
 
De heer Van der Meijden is als portefeuillehouder Informatievoorziening aangesloten bij de 
BAC IV. De portefeuillehouder wil de leden van het AB graag bijpraten over de ontwikkelingen 
die op dit gebied spelen. In het AB 7 november zal tijd gemaakt worden om het AB VRGZ op 
dit onderwerp bij te spreken. 
 

 

2 Verslag 
Het verslag van het AB van 25 april wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 
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Jaarstukken VRGZ 2023 
Het algemeen bestuur stemt in met de jaarstukken van 2023 en met de reactie op de 
zienswijzen. 
 
Bij de bespreking wordt opgemerkt dat er met het bestemmen van het jaarresultaat wat 
stabiliteit wordt gecreëerd m.b.t. de begroting gezien de financiële situatie van gemeenten en 
met oog op de ontwikkelingen rond het vastgoed.   
Het verzoek wordt gedaan om de volgende keer de inhoud van de beslispunten expliciet op de 
nemen in de formulering van het beslispunt, ook met oog op amendering. Dit wordt in de 
toekomst op deze wijze gedaan.  
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4 Begroting VRGZ 2025 
Toegelicht wordt dat naar aanleiding van de zienswijzen nogmaals kritisch gekeken naar de 
inhoud van de voorstellen met name naar het voorstel voor innovatie van de brandweer, 
daarop is voorgesteld te komen met een innovatieplan.  
Voorgesteld wordt om de voorstellen in de begroting na te lopen per punt. Diverse punten 
worden besproken met daarbij de zienswijzen en reactie op de zienswijzen van het dagelijks 
bestuur. De zienswijzen zijn niet eensluidend. De discussie richt zich op de in de begroting 
opgenomen gestegen energieprijzen. Op de uitzetting van deze energielasten hebben 
meerdere raden een negatieve zienswijzen ingediend. De leden van het AB bespreken deze 
uitzetting met oog op de financiële krapte voor de gemeenten en gezien het feit dat er 
structureel geldt overblijft in de begroting van de VRGZ. Het gesprek in het AB leidt tot drie 
voorstellen: 

- Voorstel, geadviseerd door de directie, om energielasten op te nemen, ook gezien de 
eerder gemaakte afspraken over het dekken van buitengewone prijsstijgingen en in 
plaats daarvan de maatregelen (140.000 euro) ingegeven door de krapte op de 
arbeidsmarkt incidenteel op te nemen, voor 2 jaar en deze daarna te heroverwegen.  

- Voorstel om een taakstelling op te nemen in de begroting van 150.000 euro  
structureel en de directie de ruimte te geven deze nader in te vullen.  

- Voorstel om de begroting als gepresenteerd door het dagelijks bestuur vast te stellen.  
 

De portefeuillehouder geeft als toelichting dat het voorstel voor een algemene taakstelling, 
gezien de beperkte reserves van de VRGZ en het feit dat de VRGZ op 0 begroot, ook risico’s 
met zich meebrengt. Een opiniërende ronde wordt gehouden. Na deze ronde besluiten de 
leden tot het geven van een algemene structurele taakstelling van €150.000 vanaf 2025. Deze 
is door de VRGZ nog nader uit te werken.  
 
AB besluit: Het algemeen bestuur stemt in met de begroting van 2025 en de voorstellen van 
het dagelijks bestuur. Aanvullend legt het bestuur de VRGZ een algemene taakstelling op van 
€150.000 vanaf 2025. 
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Tussentijdse rapportage VRGZ januari – maart 2024 
Geen inhoudelijke opmerkingen 
 
AB besluit: conform voorgesteld besluit 
 
 

 

6 Dynamische aansturing risicobeheersing 
Geen inhoudelijke opmerkingen 
 
AB besluit: conform voorgesteld besluit 
 
 

 

7 Vaststelling generiek rampbestrijdingsplan BRZO-inrichtingen 
Geen inhoudelijke opmerkingen 
 
AB besluit: conform voorgesteld besluit 
 
 

 

8 Van toepassing verklaren Brancherichtlijnen 
 
Geen inhoudelijke opmerkingen 
 
AB besluit: conform voorgesteld besluit 
 
 

 

9 Landelijke agenda crisisbeheersing – ter informatie  
De landelijke agenda crisisbeheersing wordt ter informatie gedeeld. De portefeuillehouder Van 
Neerbos geeft aan dat het onderwerp maatschappelijke weerbaarheid vraagt om een 
hernieuwd perspectief. Dit wordt later in een aparte themasessie in het AB behandeld.  
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10 Onderhandelingsresultaat CAO VRGZ – ter informatie 
Ter informatie gedeeld 
 
 

 

11 Rondvraag 
De heer Van der Meijden geeft aan dat uit de jaarlijkse systeemtest veel leermomenten zijn 
gekomen, ook voor zijn eigen organisatie. Er volgt een evaluatie. Opmerkelijk was dat de 
vorige burgemeester werd gebeld, in plaats van de zittende. 
 
Mevrouw Helmer geeft aan dat er een grote brand is geweest bij de aangrenzende 
Veiligheidsregio die impact had op ons, maar de brandweer is pas laat gealarmeerd. De 
communicatie liep niet goed. Namens de VRGZ geeft mevrouw Van Bennekom aan dat wij 
niet zijn geïnformeerd en dat wij contact opnemen met de betreffende veiligheidsregio. 
 
De heer Slinkman geeft aan dat hij bij de BAC Brandweer is geweest. Daar is aan de orde 
gekomen dat er op dit moment weinig aandacht is voor de risico’s van duurzaamheid en van 
het ‘optoppen’ van gebouwen. De voorzitter geeft aan dat dit ook in het Veiligheidsberaad is 
besproken en dat er een aparte portefeuillehouder energietransitie komt. 
 

 

 De voorzitter sluit de vergadering  

 
 

 


